

**Circular No. (22) 2021**

**To All Private Healthcare Facilities**

**Date: 29 July 2021**

**Sub: pre-employment checkup in the approved private health facilities**

announce to all healthcare facilities authorized to conduct preemployment examination for expatriate workers, the activation of Resolution No. (15) for the year 2020 issued by the Minister of Health regarding the implementation of the periodic examination every two years for workers in the professions specified in commercial and industrial places related to public health, from the 1 of August-2021.

For more inquiry kindly visit LMRA website [https://lmra.bh/portal/en/express\\_services](https://lmra.bh/portal/en/express_services).

Your cooperation highly appreciated.

This circular is effective from 1 st of August 2021

**تعميم رقم (22) لسنة 2021**

**إلى جميع المؤسسات الصحية الخاصة**

**التاريخ: 29 يوليو 2021م**

**الموضوع: إجراء فحص العمالة الوافدة في المؤسسات الصحية الخاصة المرخصة**

تود الهيئة الوطنية لتنظيم المهن و الخدمات الصحية التنويه لجميع المؤسسات الصحية المصرح لها بإجراء الفحص الطبي للعمالة الوافدة عن البدء في تفعيل القرار رقم (15) لسنة 2020 الصادر عن وزيرة الصحة بشأن تطبيق الفحص الدوري كل سنتين للعاملين بالمهن المحددة في المحال التجارية و الصناعية ذات علاقة بالصحة العامة بدءاً من تاريخ 1- اغسطس-2021م.

للمزيد من المعلومات يرجى زيارة موقع هيئة تنظيم سوق العمل على الرابط التالي:

[https://lmra.bh/portal/en/express\\_services](https://lmra.bh/portal/en/express_services)

ولكم جزيل الشكر والتقدير على تعاونكم الدائم

يُعمل بهذا التعميم بدءاً من تاريخ 1 أغسطس 2021

الدكتورة مريم عذبي الجلاهمة  
الرئيس التنفيذي